
Saksprotokoll i Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne - 06.12.2017  
 
Inge Fiskvik (FFO) sette fram slikt forslag: 
 

«RMNF forutsett at Hordaland fylkeskommune si plan for universell utforming vert følgt opp 
vidare, og at det vil gjevast nødvendige midlar til dette føremål inntil fylket blir fullt ut blir 
tilgjengeleg for alle grupper. 
 
RMNF reagerer på at grupper med særskilte behov for spesiell tilrettelegging, det vere seg innan 
utdanningsfeltet eller samferdsel, ikkje er konkret belyst på noko vis i det framlagte budsjett. 
Fylket må vere seg bevisst sitt ansvar også for desse gruppene.» 

 
Røysting 
Fiskvik sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
 
Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne tek forslag til budsjett 2018 for RMNF til etterretning. 
 
RMNF forutsett at Hordaland fylkeskommune si plan for universell utforming vert følgt opp vidare, og at det 
vil gjevast nødvendige midlar til dette føremål inntil fylket blir fullt ut blir tilgjengeleg for alle grupper. 

 
RMNF reagerer på at grupper med særskilte behov for spesiell tilrettelegging, det vere seg innan 
utdanningsfeltet eller samferdsel, ikkje er konkret belyst på noko vis i det framlagte budsjett. Fylket må vere 
seg bevisst sitt ansvar også for desse gruppene.» 
 
 
 


